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در میزگرد سه جانبه مطرح شد؛

 کاهش التهاب های آنی در سایه نظارت در بازار البرز

الاکلنگِ   هزینه ها 
و دستمزد در سال 1400!
صفحه 2

تغییر اساسی در اتاق اصناف فردیس؛

یک بانو سکاندار
 اتاق اصناف فردیس شد
صفحه 4

اندرحکایت نحوه تعامل فدراسیون
 با کشتی نویسان؛

این راه به ترکستان
 ختم خواهد شد!
صفحه 6

صفحه 6

»سرمربی هندبال بانوان سپاهان« 

در گفت و گو با  »دنیای هوادار« مطرح کرد:

»اخلاق« مهم ترین 
عامل  پیشرفت 

با توجه به نزدیک شدن به روزهای پایانیِ سال99، 
تنظیم و کنترل و رصد بازار از جمله مقوله های 
مهمی است که سبب آرامش در بازار و جامعه شده و 
کمک خواهد کرد التهاب های آنی و همچنین دست 

سودجویان و محتکران از سفره مردم کوتاه شود.
»علی اصغر  با  نشستی  طی  جهت،  به همین 
مددی«- مدیر بازرسی اصناف مرکز استان البرز؛ 
»حجت خاندان«- رئیس شعبه ویژه سیار تعزیرات 

حکومتی استان البرز و »علی رجب زاده«- نایب 
رئیس اتحادیه قنادان به بررسی و تحلیل وضعیت 

بازار در شب عید پرداخته شد.
... ادامه در صفحه 4
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خبر »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید کاظم کعبیان پور  را گرامی می دارد

مسئول خدمات رایانه ای شرکت کنترل کیفیت هوای تهران 
از به روزرسانی اپلیکیشن کیفیت هوای تهران خبر داد و 
گفت: امکان مشاهده آلودگی صوتی تهران در نسخه جدید 

وجود دارد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی شرکت 
کنترل کیفیت هوای تهران، امیر نجفی ضمن اشاره به اینکه 
اپلیکیشن شرکت کنترل کیفیت هوای تهران به روزرسانی 
شده است، اظهار کرد: در نسخه قبلی این اپلیکیشن تنها 
اطلاعات کیفیت هوا به صورت آنلاین و شاخص ۲۴ساعته 
نمایش  درخصوص  مشکلاتی  و  می شد  داده  نمایش 

پیش بینی کیفیت هوا به وجود آمده بود.
وی ادامه داد: در نسخه جدید اپلیکیشن شرکت کنترل 
کیفیت هوای تهران این مشکل رفع شده و سرعت این 
تمامی  اطلاعات  این رو  از  است.  یافته  افزایش  برنامه 

ایستگاه های سنجش کیفیت هوا در تهران در این برنامه 
به راحتی قابل مشاهده است.

سئول خدمات رایانه ای شرکت کنترل کیفیت هوای تهران 
با بیان اینکه علاوه بر این اطلاعات ایستگاه های سنجش 
صوت در تهران نیز در نسخه جدید برنامه بارگذاری شده 
است، اظهارکرد: ۳۵ ایستگاه فعال سنجش صوت در تهران 
حریم صوتی  و  ایستگاه ها  این  اطلاعات  که  دارد  وجود 
بزرگراه های تهران در نسخه جدید اپلیکیشن شرکت کنترل 

کیفیت هوای تهران قرار گرفته است.
به گفته نجفی این برنامه با نام »کیفیت هوای تهران« در 
مارکت بازار موجود است و علاقه مندان می توانند نسبت به 

نصب این اپلیکیشن اقدام کنند.
وی همچنین گفت: علاوه بر این اطلاعات کیفیت هوای 
تهران و ایستگاه های سنجش روی سایتair.tehran.ir و 
airnow.tehran.ir و اطلاعات آلودگی صوتی شهر تهران روی 

سایت noise.tehran.ir قابل مشاهده است.

مشاهده وضعیت آلودگی صوتی پایتخت در نسخه اپلیکیشن کیفیت هوا
محیط زیست

از  اینکه  بیان  با  اجتماعی  تأمین  سازمان  مدیرعامل 
تمامی امکانات و ظرفیت ها برای موفقیت نسخه نویسی 
الکترونیک استفاده می شود، گفت: در تعطیلات نوروز نیز 
پاسخگویی در مراکز درمانی این سازمان تعطیل نیست و 
پاسخگویی به بیمه شدگان در ایام نوروز هم تداوم خواهد 

داشت.
روابط  کل  اداره  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
عمومی سازمان تأمین اجتماعی، مصطفی سالاری در 
بیست و ششمین جلسه بررسی روند اجرای طرح نسخه 
الکترونیک که با حضور مدیران ستادی و مدیران درمان 
تأمین اجتماعی استان ها به صورت ویدئو کنفرانس برگزار 
شد، اظهارکرد: نسخه نویسی الکترونیک کار بسیار عظیمی 
است و با تلاش تمامی همکاران در سراسر کشور به خوبی 

پیش رفته است.

تأمین  اجرایی  واحدهای  مدیران  اینکه  بیان  با  وی 
این  پیشبرد  در  نقش مهمی  اجتماعی سراسر کشور 
برنامه ملی دارند، گفت: این برنامه به عنوان اولویت 
اول سازمان باید مورد توجه تمامی همکاران باشد و 
پاسخگویی و اطلاع رسانی مناسب به جامعه هم مورد 

توجه قرار گیرد.
سالاری گفت: در ایام تعطیلات نوروز، پاسخگویی در 
مراکز درمانی این سازمان تعطیل نبوده و افرادی که ناگزیر 
به مراکز درمانی مراجعه می کنند، با آرامش خاطر و بدون 

نگرانی خدمات خود را دریافت کنند.
امکانات  از  نوروز  ایام  در  کرد:  تاکید  همچنین  وی 
واحدهای نظارتی برای بازرسی از مراکز درمانی، بستری 
و پاراکلینیک استفاده شده و به زودی تمامی خدمات 

درمانی نیز در بستر الکترونیک صورت گیرد.

تأمین  سازمان  کارکنان  و  مدیران  تلاش های  از  وی 
اجتماعی برای پیشبرد این طرح قدردانی و اظهار کرد: این 
کار از بزرگترین پروژه های آی تی کشور است و موفقیت 

در این پروژه بزرگ، اهمیت زیادی در سطح ملی دارد.
در این جلسه، تعدادی از مدیران ستادی و مدیران درمان 
تأمین اجتماعی استان ها هم به بیان دیدگاه ها و نقطه 

نظرات خود پرداختند.
بر اساس این گزارش، طرح ۳۰۷۰ روز دوشنبه-۱۹ آبان ماه 
تأمین  با حضور مصطفی سالاری- مدیرعامل سازمان 
اجتماعی با هدف کاهش مراجعات حضوری به شعب و 

کارگزاری های این سازمان افتتاح شد.
این طرح با ارائه ۳۰خدمت الکترونیک، ۷۰میلیون مراجع 
از مجموع ۹۶میلیون مراجع تأمین اجتماعی به شعب 

وکارگزاری های این سازمان را کاهش می دهد.

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
در هفته گذشته رعایت شیوه نامه های بهداشتی حدود 
۱۰ تا ۱۵درصد کاهش یافت و این نگران کننده است، 
کند،  پیدا  چرخش  کرونا  و  یافته  افزایش  ترددها  اگر 
دستاوردهایی که بواسطه رعایت شیوه نامه ها و اجرای 

طرح شهید سلیمانی به دست آمد، از بین می رود. 
سیما سادات لاری درباره وضعیت شیوع بیماری کووید۱۹ 
در کشور افزود: مرگ و میر به علت کرونا در ۵۰درصد 
افزایش  دلیل  به  این  و  است  صفر  کشور  استان های 
شناسایی بیماران و رعایت پروتکل های بهداشتی از طرف 
مردم و اصناف و همچنین اجرای طرح هایی مانند طرح 
اما  ثبات نسبی،  اکنون شرایط  شهید سلیمانی است. 
شکننده ای در زمینه کرونا داریم و نگران تعطیلات عید 

نوروز و سفرها هستیم.
وی ادامه داد: واکسن کرونا وارد کشور شده و تولید واکسن 
در کشور نیز در حال انجام است. از مردم می خواهیم که 
پروتکل های بهداشتی را رعایت کرده و سفر نروند تا دچار 
خیز جدید بیماری نشویم و تعداد زیادی از هموطنان را 
از دست ندهیم. تاکنون واکسن های وارداتی مثل باهارات 
هند و واکسن اسپوتنیک روسی و واکسن سینوفارم 
چینی وارد شده و واکسن کرونا از سبد کوواکس نیز در 

هفته های آینده وارد می شود.
معاون وزیر بهداشت گفت: نوسان مرگ و میر به علت 
در  که  است  فوتی هایی  علت  به  حال حاضر  در  کرونا 

خوزستان رخ می دهد و حتی استان های همجوار مثل 
کهگیلویه و بویراحمد هم در خطر هستند و روز شنبه 
دچار  هم  گچساران  که  کردیم  مشاهده  جاری  هفته 

وضعیت قرمز شد.
لاری اظهار کرد: وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
در زمینه محدودیت ها پیشنهاد دهنده است، اما تصمیم 
نهایی را ستاد ملی مقابله با کرونا اتخاذ می کند. پیشنهاد 
ایام نوروز سفر  وزارت بهداشت این است که مردم در 
نروند و مباحثی مانند قرنطینه بیماران جدی گرفته شود. 
محدودیت ها و جریمه ها بر اساس رنگ بندی شهرها 
اگر جدی گرفته شده و نظارت ها بیشتر باشد، وضعیت 

شهرهایی مانند تهران هم بهتر خواهد شد.
با همکاری مشترک  طرح شهید حاج قاسم سلیمانی 
وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و سازمان بسیج 
مستضعفین همزمان با دوم آذر ماه و آغازین روز از هفته 

بسیج در سراسر کشور به اجرا درآمده است.
در این طرح بسیجیان  و کارشناسان حوزه بهداشت با 
مراجعه به افراد نیازمند و تأمین نیازهای اولیه آنها، به 

اجرای بهینه پروژه قرنطینه معکوس یاری می دهند.
اطلاع رسانی به موقع و تشخیص مخاطرات در فوریت 
ها می تواند جان انسانهای در معرض خطر را در شرایط 
اضطراری به شرط اعمال مداخلات موثر، سریع و هماهنگ 

نجات بخشد.
مشارکت  جلب  راه  موثرترین  و  بهترین  زمینه  این  در 

اجتماعی از طریق بهره گیری از کمک نیروهای بسیج 
و داوطلب مردمی و سازماندهی محله محور مردم است.

 این مشارکت محله محور باید بگونه ای طراحی شود 
که ضمن جلب اعتماد مردم، اهداف و فعالیت ها توسط 
گروههای مردمی نیز به تحقق برسد. در این راه اطلاعات 
مرتبط با پیشگیری و مقابله با مخاطرات باید به روشی 
مورد قبول و منطبق بر فرهنگ و توانایی مردم محله به 

آنان ارائه شود.
موضوعی که مقام معظم رهبری هم بر آن تأکید و یادآور 
می شوند: بهره گیری از کمک نیروهای بسیج و داوطلب 
عارضه  این  از  کشور  رهایی  به  بزرگی  کمک  مردمی، 

)ویروس کرونا( همه گیر خواهد کرد.
بر همین اساس، طرح »هر خانه یک پایگاه سلامت« از 
سوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با محتوای 
مدیریت و کنترل اپیدمی کووید۱۹ و برای جلب مشارکت 
مردم از طریق انتخاب یک سفیر سلامت برای هر خانوار و 
یک رابط سلامت محله برای هر۴۰سفیر خانوار با محوریت 
بسیج امکانات محله و در جهت بهبود وضعیت اجتماعی 
)از جمله سلامت(، اقتصادی و فرهنگی جامعه مطرح شد 
تا با مشارکت مردم و نهادهای مردم محور، محلات از 

محرومیت خارج شود.
گفتنی است؛ از زمان شیوع کرونا در کشور)ابتدای اسفند 
۹۸( تا کنون ۶۱هزار و ۲۳۰نفر از هموطنان بر اثر ابتلا به 

این ویروس جان باخته اند.

مراکز درمانی تأمین اجتماعی در نوروز باز است

»سخنگوی وزارت بهداشت« خبر داد:

کاهش ۱۵ درصدی رعایت شیوه نامه های بهداشتی

رفاه و تأمین اجتماعی

کرونا در ایران

الاکلنگِ هزینه ها و دستمزد در سال 1400!
گذشته  روزهای  در  درحالی 
حداقل  39درصدی  افزایش 
شد  اعلام  کارگران  دستمزد 
که باتوجه به آمار اقتصادی 
هرروزۀ  افزایشی  شیب  و 
مطرح  جداول  و  قیمت ها 
موجود  تورم  خصوص  در 
این  صورتی  در  جامعه،  در 
افزایش حقوق می تواند تا حدی کفاف سبد خانوار شماری از 
اقشار جامعه باشد که اجتماع حاضر شاهدِ عدم صعودی شدن 
نرخ اجناس در سال آینده باشد که با عنایت به سال های 
گذشته و افزایش حقوق هرساله، جامعه شاهد صعود اکثریت 
کالاها و خدمات در سال جدید بوده و به اعتقاد کارشناسان 
ذی ربط در این مسیر، الاکلنگ هزینه ها و دستمزد به قوت 

خود باقی است.
در این رابطه علی خدایی- نماینده کارگران در شورای عالی 
کار معتقد است: ما با توجه به وضعیت کنونی روی عدد 
تعیین شده رضایت داریم اما فکر نمی کنیم موفقیت بزرگی 
برای کارگران به دست آمده است و لازم به ذکر است که 
برآوردها نشان می دهد میزان افزایش هزینه های زندگی در 

سال جاری حدود 9/1 میلیون تومان بوده است!
رقم  که  باورند  این  بر  کارگری  فعالان  عده ای  درحالی  و 
تعیین شده نمی تواند خط فقر را پوشش دهد که بسیاری 
را رها کرده و  بازار  باورند؛ دولت  این  بر  امر  از متخصصانِ 
تأمین مواد اولیه برای تولید به سختی و با افزایش قیمت 
سرسام آوری به دست تولیدکننده می رسد و کثیری از افراد 

جامعه در خط فقر قرار دارند.
کارگران کشور  نمایندگان  عالی  بازرس مجمع  راستا  دراین 
معتقد است: براساس تعریف سازمان های جهانی که خط فقر 
را حداقل درآمدی می دانند که یک نفر بتواند با آن در یک کشور 
زندگی کند و باتوجه به برآورد حدود 10میلیون تومانیِ خط فقر 
کشورمان برای یک خانوادۀ چهارنفره و دریافتِ خوش بینانه 
حقوق ماهیانه 3میلیون تومان، به راحتی می توان اثبات کرد 
که کارگران )بیش از نیمی از جمعیت کشورمان( در فقرمِطلق 
به سر می برند و با عنایت براین موضوع که افزایش 39درصدی 
حقوق برای شماری از خانوارها، همچنان زندگی در خط فقر 
قلمداد می شود که نظارت و رویکرد دوچندان در این مسیر 
می تواند به دغدغه زدایی بخشی از مشکلات جامعه فعلی 

کمک کند.
در این مجرا به اعتبار آمار و گزارش های موجود، »نارضایتی 
نسبت به میزان افزایش حقوق کارگران برای سال ۱۴۰۰ در حالی 
است که برخی  معتقدند عامل اصلی تورم افزایش نقدینگی 
است و هنگامی که نقدینگی توسط افزایش حقوق و دستمزد 
زیاد شود تبعاتی همچون افزایش تورم را به دنبال خواهد 
داشت. اما از سوی دیگر عده ای افزایش تورم در اثر افزایش 
دستمزد را مردود می دانند، به گفتۀ آن ها اگر دستمزد کارگر 
افزایش یابد، قدرت خرید بالاتر می رود و در نتیجه خانوارهای 
کارگری تقاضای کالا و خدمات می کنند، بنابراین تولید بیشتر 
می شود و نیروی کار بیشتری برای تولید بیشتر نیاز است و 
این جریان رونق در تولید و اقتصاد را به همراه خواهد داشت«.
متفاوت  به شرایط  توجه  با  اگرچه هریک  سخنان موجود 
می تواند نوسانات متعددی را بروز دهد که در وهلۀ ابتدایی 
ثبات قیمت ها و نظارت مشخص در این مسیر، نخستین 
در سطح شهر،  کوتاه  تلقی می شود که رصد  راهکار مثمر 
حکایت از این مهم دارد که از ماه های گذشته تا کنون، روند 
افزایشی قیمت ها به طور یکباره و چند صد درصدی در بسیاری 
از محصولات خانوار رخ داده و به زعم شماری از کارشناسان 
و مسئولان ذی ربط در این مجرا؛ نبود نظارت، اولین کاراکتر 

مشخص برای مشکلات حاضر محسوب می شود.
باتوجه به اهمیت موضوع و چالش های متعدد در این زمینه، 
باید منتظر بود و دید در سال آینده و باتوجه به مشکلات 
راهکار  اجناس،  نرخ  افزایش  پسِ  در  سال جاری  در  عدیده 
مشخص برای ثبات اقتصادی با چه درون مایه و اهدافی از 
سوی کارشناسانِ امر، مطرح و مورد اجرا قرار خواهد گرفت و 
می توان شاهد سالی با حداقلِ آسیب اقتصادی برای یکایک 

اقشار جامعه بود یا خیر!

سرمقاله

الهام آمرکاشی

  دبیر تحریریه
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »سیدمحمد نوریان« جامعه

- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

رئیس ستاد انتخابات استان البرز اعلام کرد: در پنجمین روز 
از نام نویسی داوطلبان شوراهای اسلامی شهر، ۲۰۸ نفر دیگر 

به فهرست این داوطلبان در البرز افزوده شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از کمیته اطلاع رسانی 
ستاد انتخابات استان البرز، نورمحمد فردی اظهار کرد: با 
نام نویسی این تعداد، تا کنون شمار داوطلبان شورای شهر در 
البرز به ۶۲۱نفر رسیده است که ۵۳۹نفر معادل ۸۷درصد مرد 
و ۸۲نفر معادل ۱۳درصد زن هستند. وی افزود: همچنین 
از این تعداد ۴۵درصد به صورت حضوری در فرمانداری ها 
و ۵۵درصد به صورت الکترونیکی )غیرحضوری( ثبت نام 

کردند.
معاون استاندار البرز گفت: وضعیت تحصیلی داوطلبان 
۱۹۸نفر  لیسانس،  نفر   ۳۷۱ کنون  تا  شده  ثبت نام 
فوق  لیسانس، ۱۹نفر دکترا، هشت نفر سطح یک حوزوی، 
۱۹نفر فوق دیپلم و۶ نفر دیپلم نام کردند. وی اظهار کرد: 
در روز پنجم ۲۰۸نفر ثبت نام نمودند که ۳۴نفر آنان 

بانوان هستند.
رئیس ستاد انتخابات استان البرز افزود: در این چند روز به 
اتفاق استاندار البرز از کلیه حوزه های انتخابیه استان بازدید 
و روند ثبت نام را رصد کردیم که هماهنگی لازم مشاهده و 

پروتکل های بهداشتی رعایت شده بود.
فردی گفت: استاندار در این بازدیدها از کلیه نخبگان، 
نیروهای متخصص و بانوان خواستند با توجه به اهمیت و 
نقش و جایگاه شورای شهر در مدیریت شهری در انتخابات 
ورود پیدا کنند و در جهت توسعه اهتمام لازم را داشته 
باشند. وی افزود: از کلیه کسانی که واجد شرایط هستند 
درخواست می نماییم تا فرصت باقی است برای جلوگیری از 

ازدحام ثبت نام نمایند.
معاون استاندار البرزگفت: ستاد انتخابات استان در کلیه 
هیأت های  و  تشکیل  فرمانداری ها  انتخابی  ستادهای 
اجرایی ۲۰حوزه انتخابیه شکل گرفته و در عمل هیات 
اجرایی وظایف مربوط به خود را در خصوص امور اجرایی 

انتخابات شروع کردند. وی افزود: همانگونه که مقام معظم 
رهبری فرمودند حضور خوب مردم در انتخابات کشور را 
بیمه می کند، بنابراین همه وظیفه داریم حضور مشارکت 
حداکثری مردم را فراهم کنیم زیرا این امر از یک طرف باعث 
اتحاد، انسجام و استحکام در داخل کشور و از طرفی دیگر 
باعث یاس و ناامیدی دشمنان انقلاب اسلامی خواهد بود.

زمانی  و جدول  قانون  اساس  بر  کرد:  فردی خاطرنشان 
انتخابات ثبت نام شورای اسلامی شهر از روز چهارشنبه 
عصر  ساعت۱۸  شنبه  سه  روز  تا  و  شروع  ۲۰اسفند 
۲۶اسفندماه ادامه دارد. وی ادامه داد: کلیه فرمانداری ها 
هر روز از ساعت ۸صبح تا ۱۸عصر آماده ثبت نام به صورت 

حضوری و غیرحضوری از داوطلبان هستند.
گفتنی است؛ سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری، 
ششمین دوره انتخابات شوراهای اسلامی شهر و روستا و 
میان دوره ای مجلس خبرگان رهبری ۲۸خردادماه سال آینده 

به صورت همزمان در کشور برگزار می شود.

رئیس اداره فناوری های مکانیزه جهاد کشاورزی استان البرز 
اعلام کرد: ناوگان مکانیزاسیون بخش کشاورزی این استان 

۲.۵برابر ارتقای تجهیزات در سال ۱۳۹۹ داشته است.
یاسر ایزدی نیا افزود: امسال 1۴۶میلیارد ریال در قالب 
خط شماره هشت توسعه مکانیزاسیون کشاورزی به 
منظور تجهیز ناوگان مکانیزه بخش کشاورزی استان البرز 
پرداخت شده که نسبت به سال گذشته ۲.۵برابر افزایش 

یافته است. 
وی با اشاره به اینکه در سال جاری هرهفته سه دستگاه 

تراکتور به ناوگان مکانیزاسیون کشاورزی استان البرز 
محل  از  اعتبارات  این  اظهارکرد:  است،  شده  اضافه 
منابع بانک کشاورزی به شکل تسهیلات با سهم آورده 
٢0درصدی و بازپرداخت پنج تا هفت ساله به منظور خرید 
انواع تراکتور، کمباین، ادوات زراعی و باغی، تجهیزات 
سالن های پرورش طیور، تجهیزات واحدهای پرورش دام 
و همچنین شیلات و آبزی پروری در اختیار بهره برداران 

بخش کشاورزی استان البرز قرار گرفته است.
ایزدی نیا اضافه کرد: تأمین بیش از 13٢دستگاه انواع 

تراکتور سنگین، متوسط و سبک زراعی و باغی، ۲ دستگاه 
کمباین برداشت غلات و دانه های روغنی و همچنین 
توسعه  تسهیلات  محل  از  کشاورزی  ادوات  انواع 
مکانیزاسیون کشاورزی منجر به ارتقای ضریب استاندارد 
مکانیزاسیون کشاورزی استان به یک و هفتاد و ۲ صدم 
)٧٢/1( اسب بخار در هکتار و نوسازی ناوگان مکانیزه 

کشاورزی شده است.
اراضی  هکتار  ۶۸هزار  البرز  استان  است؛  ذکر  قابل 

کشاورزی دارد.

۲۰۸ داوطلب به فهرست ثبت نامی شوراهای البرز افزوده شد

ناوگان مکانیزاسیون کشاورزی البرز ۲.۵برابر ارتقاء یافت

»البرز« چه خبر؟

رئیس کل دادگستری استان البرز با اشاره به اینکه 
لحظه ای از پایش و رصد تبلیغات داوطلبان حضور در 
انتخابات شوراهای شهر البرز غافل نخواهیم شد، گفت: 
هرگونه اقدام غیرقانونی از قبیل تهمت، سیاه نمایی، 
اعلام  قضایی  دستگاه  به  و...  زودهنگام  تبلیغات 

خواهد شد.
حسین فاضلی هریکندی- رئیس کل دادگستری استان 
البرز، درحاشیه حضور در سایت ثبت نام از داوطلبان 
ششمین دوره انتخابات شوراهای شهر شهرستان کرج در 
فرمانداری این شهرستان، گفت: برای برگزاری انتخاباتی 
پرشور آماده هستیم و زمینه های برگزاری انتخابات 

سالم، قانونمند و باشکوه در البرز فراهم شده است.
رئیس کل دادگستری استان البرز در این بازدید با اشاره 
به تشکیل »ستاد پیشگیری و رسیدگی به جرایم و 
تخلفات انتخاباتی« در کلیه حوزه های قضایی استان، 
افزود: شعب ویژة رسیدگی به این جرایم نیز تعیین و 
ابلاغ قضات صادر شده است تا به تخلفات و جرایم 
وقت  اسرع  در  استان  قضایی  محاکم  در  انتخاباتی 
رسیدگی شود. رئیس ستاد پیشگیری و رسیدگی به 
جرایم و تخلفات انتخاباتی استان البرز با تأکید بر نظارت 
دقیق دستگاه های امنیتی و انتظامی بر روند تبلیغات، 
یادآورث شد: دادگستری استان این آمادگی را دارد تا 

گزارشات مردمی را از طریق مراجعه حضوری به دبیرخانه 
ستاد یا با استفاده از سامانه سجام )سامانه جامع ارتباط 
مردمی قوه قضائیه( به نشانی sajam.scpd.ir  بدون نیاز 

به مراجعه حضوری دریافت کند.
رئیس کل دادگستری استان با بیان اینکه پس از شیوع 
ویروس کرونا، محدودیت هایی در تبلیغات فیزیکی و 
حضوری نامزدها فراهم شده است، به فرصت های فضای 
مجازی برای تبلیغات کم هزینه و حداکثری اشاره و 
عنوان کرد: نامزدها حتماً دقت کنند که چارچوب های 
قانونی را در فضای مجازی رعایت کرده و از اقدامات 
تخریبی، سیاه نمایی یا تهمت در این فضا خودداری 
کنند؛ رصد این فضا توسط دادگستری استان آغاز شده 
و دستگاه های انتظامی و اطلاعاتی نیز مکلف شده اند 
هرگونه اقدام غیرقانونی را به دستگاه قضایی استان اعلام 

کنند.
فاضلی هریکندی خط قرمز دادگستری استان را استفاده 
از منابع عمومی و دولتی برای تبلیغات انتخاباتی عنوان 
و تأکید کرد: از دستگاه های امنیتی و اطلاعاتی خواسته 
شده هرگونه اقدام در این زمینه را رصد و به دادگستری 
برای رسیدگی قضایی ارسال کنند. رئیس شورای قضایی 
استان البرز با تقدیر از همکاری بین ستاد انتخابات 
استان و دادگستری در روند برگزاری انتخابات های قبلی 

و در حال انجام، بیان کرد: برگزاری انتخابات سالم و 
صیانت از آراء مردم، از سیاست ها و راهبردهای اساسی 
دستگاه قضایی است و کلیه مسؤولان در تلاشند با 
ایجاد بسترهای لازم، زمینه حضور حداکثری مردم را در 
انتخابات فراهم آورند. وی در پایان اضافه کرد: تا پایان 
فرآیند ثبت نام نامزدهای انتخابات شوراهای اسلامی 
در روز ٢6اسفند، دوائر سجل کیفری و دفاتر خدمات 
الکترونیک به صورت کشیک برای تسریع در پاسخگویی 

و استعلامات سوابق نامزدها، دائر هستند.

کاهش 41درصدی میانگین حوادث تخلفات انتخاباتی فضای مجازی زیر ذره بین دادگستری البرز
شهری در اصفهان

   
کاهش  از  اصفهان  استانداری  بحران  مدیریت  مدیرکل 
۴۱درصدی میانگین رخداد حوادث شهری در سال جاری 
نسبت به مدت مشابه سال قبل خبر داد و گفت: آمادگی لازم 
برای پیشگیری از حوادث طبیعی و غیرطبیعی در استان در 

ایام پایان سال و نوروز وجود دارد.
منصور شیشه فروش با اشاره به برگزاری جلسات ستاد مدیریت 
بحران استان اصفهان برای برنامه ریزی ایام نوروز از یک ماه 
پیش، اظهار کرد: کمیته پیشگیری و کنترل حوادث در تعطیلات 
پایان سال و نوروز تشکیل و وظایف دستگاه های امدادی با 
هدف کنترل و نظارت بر ترددها، ایمنی و رعایت پروتکل های 
بهداشتی و مصوبات ستاد ملی کرونا مشخص شده است. وی 
از استقرار ۶۲۰تیم امدادی در قالب ۴هزار و ۵۰۰ نفر نیروی 
عملیاتی در ایام تعطیلات آخر سال و نوروز در استان خبر داد 
و گفت: این تیم ها متشکل از ۱۷۷ پایگاه اورژانس جاده ای 
و شهری، ۴۶پایگاه هلال احمر، ۴۲راهدارخانه، ۱۲پایگاه پلیس، 
در کنار ۱۰۸تیم عملیاتی شهرداری ها و همچنین فوریت های 
شرکت برق، آب، گاز است که وظایف آنها ابلاغ شده است. 
وظیفه  افزود:  اصفهان  استانداری  بحران  مدیریت  مدیرکل 
تیم های منابع طبیعی حفاظت از عرصه های منابع طبیعی، 
تیم های محیط زیست حفاظت از عرصه های زیست محیطی، 
جهاد کشاورزی پیشگیری از سرمازدگی و کنترل حوادث و 
مخاطرات بخش کشاورزی، دامپزشکی ارائه خدمات ایمنی و 
واکسیناسیون دام و طیور، هواشناسی بررسی مخاطرات جوی 
و اطلاع رسانی به موقع است و در کنار آن تیم های آتش نشانی 
در همه شهرها فعال هستند، همچنین تلفن های ماهواره ای 
و مراکز بی سیم فعال و انبارهای شهرستان ها تقویت شده 
است. وی با اشاره به اینکه با توجه به مخاطرات جوی ناشی 
از بارش های بهاری و سرمازدگی، ابلاغیه های لازم صادر شده، 
گفت: استقرار تیم های امداد کوهستان در سطح استان، 
بررسی و نظارت بر تأمین و توزیع سوخت، تامین آب، برق و 
گاز به صورت ایمن و رفع حوادث احتمالی به صورت شبانه 
روزی پیگیری می شود و دستگاه های مختلف متناسب با 
طرح جامعی که در ایام نوروز ابلاغ شده، وظایف خود را انجام 
می دهند. شیشه فروش از کاهش ۴۱درصدی میانگین رخداد 
حوادث شهری نسبت به مدت مشابه سال قبل خبر داد و 
گفت: متناسب با هر تصمیمی که در ستاد ملی کرونا گرفته 
شود برای ایام نوروز در استان برنامه داریم و محدودیت ها به 

همان شکل اعمال می شود. 

واکسیناسیون ۳10 سالمند تحت پوشش 
بهزیستی مازندران در فاز نخست

مدیرکل بهزیستی مازندران از آغاز واکسیناسیون ۳۱۰سالمند 
تحت پوشش بهزیستی این استان در فاز نخست خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی بهزیستی 
مازندران، فرزاد گوهردهی اظهار کرد: روز گذشته اولین روز 
حمایتی  و  اقامتی  مراکز  مقیم  سالمندان  واکسیناسیون 
بهزیستی در مازندران آغاز شد. وی تصریح کرد: امیدواریم 
که  استان  در سطح  اقامتی  مراکز  آینده همه  روزهای  در 
همه  فراگیر  صورت  به  دارند  پوشش  تحت  را  سالمندان 
تحت واکسیناسیون قرار گیرند. مدیرکل بهزیستی مازندران 
خاطرنشان کرد: در فاز نخست، بالغ بر ۳۱۰ سالمند مقیم 
این مراکز را تحت پوشش این واکسیناسیون قرار خواهیم 
داد و امیدواریم در فازهای بعدی بقیه عزیزانی که در این 
مراکز نگهداری می شوند هم تحت واکسیناسیون قرار بگیرند. 
گوهردهی تصریح کرد: با اختصاص سهمیه های که به استان 
صورت می گیرد امیدواریم این گام بزرگ در سطح کشور و 
در استان مازندران و در دانشگاه های علوم پزشکی استان 
منجر به این شود تا همه عزیزان مقیم مراکز بهزیستی تحت 

واکسیناسیون قرار بگیرند.

کوتاه از استان ها

مشارکت در انتخابات به بهبود معیشت مردم کمک خواهد کرد 
معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان کرج با بیان اینکه نگاه سیاسی در انتخابات نداریم گفت: به مر قانون عمل کنیم تا از کسی حقی ضایع نشود. غفور 
قاسم پور با اشاره به اینکه نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی بر انتخابات شوراهای اسلامی شهرها نظارت دارند اظهار کرد: در انتخابات نگاه سیاسی نداریم 
و در اجرا و نظارت نیز برابر مر قانون عمل می نماییم تا از کسی حقی ضایع نشود. وی افزود: هیأت های نظارت بر انتخابات۱۴۰۰ در شهرستان کرج تشکیل شده اند 
و هماهنگی خوبی بین دو هیأت نظارت و اجرایی وجود دارد. قاسم پور با بیان اینکه ۸۰درصد انتخابات در مرکز استان البرز و شهرستان کرج برگزار می شود، بیان 
کرد: بسترهای لازم برای انتخاباتی توام با سلامت، مشارکت، رقابت و حضور حداکثری و هر چه پر شورتر برگزار شدن انتخابات که همانا تحقق بیانات مقام معظم 
رهبری است، وجود دارد. وی افزود: حضور حداکثری مردم در انتخابات موجب وفاق و اتحاد و انسجام ملی خواهد شد و در حوزه های اقتصادی نیز به تثبیت 

شرایط اقتصادی و بهبود معیشت مردم کمک خواهد کرد.
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »احمد اقتداری«
 - ایران شناس فقید - را گرامی می دارد

با توجه به نزدیک شدن به روزهای پایانیِ سال99، تنظیم و 
کنترل و رصد بازار از جمله مقوله های مهمی است که سبب 
آرامش در بازار و جامعه شده و کمک خواهد کرد التهاب های 
آنی و همچنین دست سودجویان و محتکران از سفره مردم 

کوتاه شود.
به همین جهت، طی نشستی با »علی اصغر مددی«- مدیر 
بازرسی اصناف مرکز استان البرز؛ »حجت خاندان«- رئیس 
البرز و »علی  شعبه ویژه سیار تعزیرات حکومتی استان 
رجب زاده«- نایب رئیس اتحادیه قنادان به بررسی و تحلیل 

وضعیت بازار در شب عید پرداخته شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از شهروند البرز، در این 
نشست مددی- مدیر بازرسی اصناف مرکز استان البرز با بیان 
این که یکی از بزرگترین دغدغه های شهروندان تهیه و توزیع 
اقلام مورد نیاز است و در این باره تهیه و توزیع مرغ نیز از 
جمله نیازهای اساسی شهروندان است، گفت: به نظر می رسد 
استان در این حوزه مشکل تأمین دارد که در این خصوص 
تهیه مرغ مصرفی مردم به عهده جهاد کشاورزی بوده و 
هم اکنون ٢0درصد مرغ مورد نیاز استان در خود استان تهیه 
و مابقی از شهرهایی همچون سنندج و کردستان و زنجان 

تهیه می شود.
مددی ادامه داد: بازرسی اصناف نیز در این میان وظیفه 
نظارت بر توزیع صحیح این اقلام را دارد که به نحو مناسب 
به دست مصرف کنندگان برسد. وی اضافه کرد: مرغی که وارد 
استان می شود از بازار پردیسان به کل استان توزیع می گردد.

مدیر بازرسی اصناف مرکز استان البرز بیان کرد: مرغ های 
دولتی با قیمت 19هزار و 9٧0تومان به دست فروشندگان 
رسیده و آن ها موظفند با قیمت مصوب ٢0هزار و 400تومان 
به دست مصرف کنندگان برسانند و به دلیل سود بسیار کمی 
که برای فروشندگان دارد تعداد کمی از این فروشندگان 

تمایل به توزیع مرغ با قیمت مصوب دارند.
مددی در بخشی دیگر با اشاره به موضوع روغن و التهاباتی 
که در ماه های گذشته در این خصوص وجود داشت، اظهار 
کرد: در بحث روغن، کم و کسری هایی بود که با کنترل و 
نظارتی که در این خصوص صورت گرفت، هم اکنون کمبود 
روغن در سطح بازار حل شده و مشکل جدی در این زمینه 

وجود ندارد.
و  و صمت  اصناف  مشترک  گشت های  به  اشاره  با  وی 
همچنین تعزیرات حکومتی در استان تصریح کرد: حدود 
٢0بازرس در این حوزه داریم که به صورت شیفتی حتی در 

روزهای تعطیل به کنترل و رصد بازار می پردازند.
وی ضمن تشکر از بسیج اصناف در رصد و کنترل بازار گفت: 
با توجه به کمبود نیرویی که در این زمینه وجود دارد بسیج 
اصناف به عنوان بازوی حمایتی، همراه بسیار خوبی برای 
ما در این زمینه است که جا دارد در فرصتِ پیش آمده از 
همراهی های بی دریغ این بزرگواران تشکر کنم. این مسئول با 
اشاره به طرح های بازرسی اصناف ادامه داد: طرح ساماندهی 

اصناف و شناسایی واحدهای بدون پروانه مورد انجام قرار 
گرفت که 10هزارنفر در این زمینه شناسایی شدند.

مدیر بازرسی اصناف مرکز استان البرز افزود: افراد فاقد پروانه 
کسب توسط اتحادی شناسایی و احضار می شوند و فرآیند 
قانونمندشدن آنان برای فعالیت مورد توجه قرار می گیرد. 
مددی در بخشی دیگر با اشاره به شیوع ویروس کرونا و 
ممنوعیت حراج ها اظهار کرد: فروشگاه ها می توانند با دریافت 
مجوز از سوی اتحادیه مربوطه در فروشگاه های خود تنها 
فروش فوق العاده و آن هم با رعایت پروتکل های بهداشتی 

داشته باشند.
وی ادامه داد: از 6٢5 بازرسی انجام شده در ماه آتی ٢0 تخلف 
به تعزیرات ارجاع داده شده و این مهم نشان از آن دارد که 
مابقی پرونده ها در همان محل مورد رفع، تذکر و رسیدگی 
قرار گرفته است. وی خبر داد: ٢8 گشت مشترک نیز همراه با 

بازرسان اتحادیه ها نیز 3صورت گرفته است.
این مسئول تصریح کرد: ٧3 شکایت نیز به ما ارجاع شده 
که 43 شکایت به صورت حضوری بوده و مابقی به صورت 

غیر حضوری است.
وی افزود: بیشتر تخلفات در حوزه درودگران، تعمیرکاران، 

کابینت سازان، موکت فروشان و... بوده است.
مدیر بازرسی اصناف مرکز استان البرز در ادامه با اشاره به 
تخلفات در حوزه فضای مجازی و همچنین سایت دیوار، 
از  را  خود  نیاز  مورد  اقلام  کنند  سعی  شهروندان  گفت: 
سایت های مورد اطمینان و یا همچنین از واحدهای معتبر 
صنفی انجام دهند تا در صورت بروز تخلف قابل پیگیری و 

پیگرد باشد.
وی با اشاره به نزدیک شدن به روزهای پایانی سال و نظافت 
منازل بیان کرد: شهروندان سعی کنند کارهای خود را به 
روزهای پایانی سال نکشانند و وسایلی هم چون فرش های 
منازل خود را به قالیشویی های معتبر و دارای شناسنامه ارائه 
دهند چرا که در صورت مشکلی در این زمینه اگر قالی شویی 
مورد نظر جزو اتحادیه نبوده و مشکلی در این خصوص 
روبرو خواهند شد و  با مشکل  بیاید، شهروندان  به وجود 
پیگیری ها سخت خواهد بود. وی در آخر با اشاره به شماره 
تلفن5-3٢٢18154 گفت: شهروندان می توانند شکایات خود 
ر ا بازرسی اصناف از طریق این شماره تلفن پیگیری کرده و 

همکاران ما بدون شک پاسخگوی آنان خواهند بود.
حجت خاندان- رئیس شعبه ویژه سیار تعزیرات حکومتی 
استان البرز نیز در این نشست صمیمانه با اشاره به فلسفه 
در  حکومتی  تعزیرات  گفت:  ایران  در  تعزیرات  وجودی 
سال های 136٧ در مجمع تشخیص مصلحت نظام مورد 
توجه قرار گرفت و این نهاد با هدف توانمندسازی قوه مجریه 
به عنوان بازوی در رسیدگی به تخلفات و نظارت و کنترل بر 

فعالیت های اقتصادی مطرح گردید.
تعزیرات  سازمان   ٧3 سال  از  داد:  ادامه  خاندان  حجت 
حکومتی رسماً کار خود را آغاز کرده و این سازمان به حق 
یکی از برکات نظام در این بخش است، چرا که در هیچ 
کجای دنیا چنین مرجعی وجود ندارد که قاضی به سمت 
شاکی برود چرا که همه جا بر عکس این موضوع رواج دارد.

وی افزود: قوه مجریه و سازمان تعزیرات بدون حتی ریالی 
هزینه در اجرا و اعمال ماده 19 آیین نامه تعزیرات حکومتی، 
این اختیار را به قضات و رئیس شعبات می دهد در معیت 
بازرسان در محل واحد متخلف حضور یافته و در همان محل 
پرونده ها را رسیدگی کنند که این مهم یکی از افتخارات 

سازمان می باشد.
این مسئول تصریح کرد: سازمان تعزیرات حکومتی سازمانی 
است که نظارت بر تمامی اصناف می تواند همراه با بازرسان 
اصناف، بهداشت، سازمان صمت و... فعالیت گسترده ای 
برای کنترل اصناف و فعالیت های اقتصادی و... داشته باشد.
وی یادآوری کرد: متأسفانه بخشی از مشکلات ما قوانین 
هستند چرا که به روزرسانی نشده اند و برخی از این قوانین 
مثلاً در بخش جرایم به دلیل عدم به روزرسانی از بازدارندگی 

و کارآیی لازم برخوردار نیستند.

رئیس شعبه ویژه سیار تعزیرات حکومتی استان البرز گفت: 
کاهش  بازدارندگی سبب  عنوان  به  جرایم می توانند  این 
تخلفات شوند که تنها با به روزرسانی آن ها می توان در این 

مقوله ها موفق تر عمل کرد.
خاندان اظهار کرد: قوه مقننه باید هرچه زودتر این قوانین 
را به روز کند تا شاهد عدم اتلاف انرژی، وقت و هزینه ها در 

برخی بخش ها باشیم.
این مسئول بیان کرد: خوشحالیم در اجرای قوانین تمام 
ارگان ها در کنار ما هستند و مسئولان خوبی در این زمینه 

در استان داریم.
وی یادآوری کرد: فعالیت های بسیاری در استان در این 
بخش صورت گرفته است و باید از سنگربانان این عرصه 

بسیار تشکر کرد.
وی مطرح کرد: شهروندان می توانند شکایات و مشکلات 
خود را با شماره گیری 1٢4 با تعزیرات حکومتی به صورت 

شبانه روزی در میان بگذارند.
البرز  استان  حکومتی  تعزیرات  سیار  ویژه  شعبه  رئیس 
همچنین اضافه کرد: شماره تلفن 300000135 شمار تلفن 
تعزیرات حکومتی است و آماده پاسخگویی به شهروندان 
می باشد. خاندان گفت: ما جمعاً در استان دارای ٧ شعبه 
هستیم و در تلاش هستیم تا زیرساخت های بهتری برای 

استان مهیا شود.
وی در آخر اظهار کرد: تعزیرات با راه اندازی اکیپ های گشت 
در معیت بازرسین و کارشناسان ذی ربط آماده برخورد با 

متخلفین صنفی )اقتصادی( می باشد.
رجب زاده- نایب رئیس اتحادیه قنادان نیز در این میزگرد 
گفت: از مدت ها قبل این اتحادیه در تلاش بوده است تا 
بتواند با کنترل و رصد واحدهای صنفی کمک کند تا همه 
واحدها به صورت قانونمند به فعالیت و ارائه خدمات به 

شهروندان بپردازند.
وی ادامه داد: خوشبختانه همراهی و همکاری خوبی در بین 
همکاران ما دراین اتحادیه وجود دارد و بسیاری از همکاران 
ما با رعایت قانون و بهداشت در ارائه خدمات به شهروندان 

دارای شناسنامه خوبی در این زمینه هستند.
رجب زاده تصریح کرد: از شهروندان می خواهیم با خرید از 
واحدهای دارای پروانه، خریدهای خود را در شب عید انجام 
دهند و در صورت مشاهده هرگونه تخلف مراتب را به بازرسان 

اتحادیه اطلاع دهند.
این مسئول بیان کرد: انجام گشت های مشترک با تعزیرات 
و اصناف نیز از مدت ها قبل انجام و در دستور کارمان قرار 
داشته است و خوشبختانه نظارت های خوبی در این زمینه 

وجود دارد.
وی اذعان کرد: در برخی نقاط شهر ممکن است واحدهایی 
بدون جواز و پروانه کسب به فعالیت بپردازند که در این 
خصوص اتحادیه همواره در جهت ساماندهی و هدایت این 
واحدها به سمت و سوی قانون مداری تلاش های بسیاری 

انجام داده است.
تبریک  ضمن  آخر  در  قنادان  اتحادیه  دوم  رئیس  نایب 
فرارسیدن سال نو اظهار کرد: شهروندان خریدهای خود را از 
واحدهای معتبر انجام دهند تا در صورت بروز هرگونه تخلف 

قابلیت رسیدگی وجود داشته باشد.

در میزگرد سه جانبه مطرح شد؛

کاهش التهاب های آنی در سایه نظارت در بازار البرز

گزارش

اقدام شایسته شهردار و اعضای 
شورای شهر کرج

و  شهردار  زاده  کمالی  حضور  با  مراسمی  طی  دیروز  ظهر 
از عملکرد چشمگیر و شایسته  اعضای شورای شهر کرج 
رئیس و پرسنل سازمان سیما منظر و فضای سبز شهرداری 
کرج در جهت دگرگونی و اقدامات گسترده در افزایش فضای 
سبز شهر کرج که خدمتی بزرگ به همشهریان عزیز بوده 

تقدیر بعمل آمد.

تغییر اساسی در اتاق اصناف فردیس؛
یک بانو سکاندار اتاق اصناف 

فردیس شد
با استعفای دو نفر از اعضای 
اصناف  اتاق  رئیسه  هیات 
شهرستان فردیس، انتخابات 
برگزار  جدید  رئیسه  هیات 
رئیس  سخائی  شمسی  و 
قماش  و  پوشاک  اتحادیه 
اتاق  ریاست  به  فروشان، 

اصناف فردیس رسید.
طی انتخابات هیات رئیسه اتاق اصناف شهرستان فردیس 
که با حضور هیات اجرایی و هیات رئیسه اتاق اصناف در 
اداره صنعت، معدن و تجارت شهرستان برگزار شد؛ شمسی 
سخایی با پنج رای  به عنوان رئیس اتاق اصناف انتخاب شد.
همچنین مهدی فولادی با پنج رای به عنوان نایب رئیس 
اول، اسدالله ایرجی با پنج رای به عنوان نایب رئیس دوم، 
جمشید محمودی با پنج رای به عنوان دبیر و سیدمحمد 
طباطبایی با پنج رای به عنوان خزانه دار اتاق اصناف فردیس 

انتخاب شدند.
اتاق  رئیسه  در هیات  از عضویت  بوذری  علی  انصراف  با 
اصناف، جمشید محمودی دیگر عضو علی البدل به عنوان 
نفر پنجم به عضویت هیات رئیسه درآمد و در انتخابات 

داخلی دبیر شد.
گفتنی است پس از استعفای سبزعلی یکی از اعضای هیئت 
رئیسه و نظری نیا رئیس اتاق اصناف فردیس، هیات رئیسه 
جدید دچار تحول شد و یک بانو در راس اناق اصناف فردیس 

قرار گرفت.
مجموعه اصناف شهرستان فردیس با بیش از ۲۲ هزار واحد 
صنفی، موقعیت تجاری ویژه در منطقه و جمعیت کسبه، از 

اهمیت ویژه ای برخوردار است. 

در شهر

آمنه شکوهی

  خبرنگار

مریم آقانوری

  نویسنده
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

آلبوم نئوکلاسیک تو می دانی که من بودم You Knew It Was Me اثری از 
پروژه موسیقی سیمل SYML است. این پروژه را برایان فنل Brian Fennell را 
از سال ۲۰۱۶ آغاز کرده و تا به امروز چند ای پی و تنها یک آلبوم استودیویی 

منتشر کرده است. 
برایان فنل متولد سال ۱۹۸۳ است و فعالیت در عرصه موسیقی را از سال ۲۰۰۵ 
با گروه بارسلونا آغاز کرد. پس از انتشار ۸ آلبوم با بارسلونا در سال ۲۰۱۶ از این 
گروه جدا شد و پروژه شخصی خود، SYML را آغاز کرد. تحت عنوان این پروژه 
او تا به امروز چند ای پی منتشر کرده است و اولین آلبوم استودیویی او در 
سال ۲۰۱۹ منتشر شد. خود او نحوه ارتباطش با اجداد ولزی خود را نمی داند 
اما بسیاری از ترانه های او تحت تأثیر دودمان و تاریخی است که او در ذهن 

می پرورد.
سبک کلی آثار او ایندی پاپ است، اما او در این ای پی کمی از فضای قبلی 
آثار خود فاصله گرفته است و به موسیقی بدون کلام و نئوکلاسیک روی 

آورده است. 
آلبوم You Knew It Was Me مجموعه ای از قطعات تک نوازی پیانو از این 
هنرمند است که با پیانوی تغییریافته نواخته شده اند و با فضاسازی لطیف و 
انتزاعی خود می تواند حس آرامش توام با تخیل را برای شنونده به همراه آورد.

You Knew It Was Me
::   سیمل  ::  

خلاصه داستان: کوین کاستنر در نقش یک ستوان آمریکایی بعد از شرکت در جنگ 
و نشان دادن شجاعت خود به مأموریت در سرزمین سرخ پوستان غرب آمریکا 
می رود، به مرور زمان با سرخ پوست ها ارتباط برقرار می کند و عامل این ارتباط هم 

زنی سفیدپوست است ...
در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم Roger Ebert -راجر ایبِت، آمده است: سرباز 
نظامی و فرد قبیله نخستین¬¬ بار همدیگر را در میانه چمن زار ملاقات¬¬کردند در 
حالی که یکدیگر را رسمی و کمی نابه¬-خردانه در آغوش گرفتند. بین آنها  کمی 
بی¬¬اعتمادی وجود داشت اما هم دیگر را زیر نظر داشتند و روشن¬¬فکرانه عمل 
می¬¬کردند. یک مرد شهری کسی است که  شجاعت او مهم تر از تعصب اوست 
و این مردان، مردان دلیری هستند. آنها زبان یکدیگر را نمی¬¬فهمند. » دانبر « مرد 
سفیدی که سعی می¬¬کند نقش یک گاو وحشی را بازی کند. یک مبارز خشن، باد 
در موهایش، به بازی معما نگاه می¬¬کند و می¬-گوید »ذهن او از بین رفته است«. 
اما مرد مقدس فکر می¬¬کند که چیزی را که بیگانه سعی به گفتنش دارد را درک 
نمی¬¬کند و در پایان لغت » گاو وحشی « را در زبان یکدیگر تغییر دادند. این لغات 
مکث دار اولیه لحظات بحرانی فیلم » رقصنده با گرگ ها « اثر کوین کاستنر هستند 
و فیلمی درباره مرد سفیدی که تصمیم گرفت با هندیان زندگی کند و درباره تمدن 

آنها را یاد بگیرد و...

Dances with the Wolves - رقصنده با گرگ ها
::   کوین کاستنر   ::

با ترجمه  کتاب چگونه شجاع تر باشیم؟ نوشته شرکت HTeBooks است که 
حمیدرضا مقدم منتشر شده است. این کتاب که از مجموعه کتاب های نیترو است، 
راه های مقابله با ترس را به ما آموزش می دهد. کتاب های نیترو برای جزئی ترین 
مهارت های زندگی یک چارچوب ساده و علمی کاربردی ارائه می دهند. »نشر نوژین« 
با هدف ساده و علمی کردنِ آموزش مهارت های زندگی، به ترجمهٔ این مجموعه 
همت گمارده است. وجه تمایز این کتاب ها این است که فقط به اصل موضوع 
می پردازند، به حاشیه نمی روند و می شود آنها را در کمترین زمان خواند و استفاده 
کرد. همچنین، برخی از این کتاب ها جنبهٔ خودآموزی و خودیاری دارند که این 
روزها بسیار می تواند یاری دهنده باشد. البته واضح است که کتاب های خودیاری، 
حکم قدم اول و آشناییِ اولیه را دارند؛ و در واقع راه را برای تحقیقِ بیشتر در زمینهٔ 
مورد بحث هموار می کنند. موضوعِ کتاب های »نیترو« گستردگیِ زیادی دارد، دستِ 
شما برای انتخاب باز است؛ از موفقیت گرفته تا داستان کوتاه، از ثروت آفرینی گرفته 
تا روانشناسی، از کسب وکار گرفته تا دنیای نویسندگی و از کتاب های خودیاری 

گرفته تا چکیده رمان های کلاسیک که با نام »نوولا« عرضه شده است.
خواندن کتاب چگونه شجاع تر باشیم؟ را به چه کسانی پیشنهاد می کنیم

علاقه مندان به کتاب های موفقیت و رشد فردی را به خواندن این اثر دعوت 
می کنیم.

چگونه شجاع تر باشیم
::  ترجمه: حمیدرضا مقدم    ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »عطاءالله زاهد«فرهنگی
 - هنرپیشه فقید سینمای ایران - را گرامی می دارد

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

کارناوال از ما بهتران، درحالی که به مناسبت سال گاو، چند 
گاو تزیین شده را جلو انداخته اند، با آوای کلکوتی »زنده 
بادگرانی« به راه افتاده است. کارناوال را بر ارابه های ستم 
و بی عدالتی و فساد سوار کرده اند و غلامان و بردگان، 

آن ها را بر دوش می کشند. کارناوال نشین ها با چهره 
های آشنای اجتماعی، اقتصادی، سیاسی، فرهنگی بر تخت 
های قدرت جلوس کرده اند و »ژوکوند«وار به تماشاگران 
که عده ای از پس شیشه های مرگ کرونا به حیرت چشم 
می گردانند، گروهی پا برهنه در اطراف ارابه های اشرافی 
می دوند و جماعتی هم زنبیل های خالی در دست، هاج 
واج نگاهشان می کنند، لبخند می زنند. حیف که خفتگان، 
همچنان در خواب اند و نمی توانند از دیدن کارناوال شادی 
تازه به دوران رسیده ها و غارتگران جزیره های گنج و هنر، 
سرمایه سالارها، چی چی زاده ها، میراث خواران و پس 
انداخته های آن ها لذت ببرند! درمیان سواره ها اربابان 
فرهنگ و هنر، کارچاق کن ها، خودفروش ها، دلقک ها، 

تلخک ها و ملیجک های سینما، تلویزیون، تئاتر، موسیقی 
و ادبیات هم دیده می شوند. به راستی کارناوال جذابی 
است. یکی، اسفنددود می کند، دیگری مدح می گوید و 
آن یکی، حرکات موزون انجام می دهد. همگی »دورهم« 
بساط »خنده« راه انداخته و در وسط »پایتخت« هندوانه و 
»ن خ«امه ای می خورند و در بزم های »خانگی« عجایب 
»نمایش« می دهند. آن سوتر غول چراغ جادو با دندان، 

تشت طلا خم و تماشاگران را سرگرم و »ارشاد« می کند. 
یک غول دیگر هم برای رفقای هزارفامیل، زیر »تابش« چراغ 
موشی، بر آتش شهرت و ثروت و شهوت می دمد. تماشای 
این همه هنر و هنرمندی و خوان گسترده نعمت و پابرهنه 
ها و گاوهای مشاطه گر، نشاط آور و سرگرم کننده نیست!؟

سیاست های نامشخص و اخبار ضد و نقیض درباره بازگشایی 
مدارس در کنار افزایش بی سابقه قیمت کاغذ در سال جاری، 

کار را برای تولیدکنندگان نوشت افزار سخت کرد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از تسنیم، شیوع ویروس 
کرونا تأثیر غیر قابل انکاری بر صنایع و کسب و کارهای 
کارگاه ها  از  برخی  چراغ  رهگذر،  این  از  گذاشت.  مختلف 
خاموش شد و چرخ تولید برخی دیگر کُندتر از گذشته حرکت 
کرد. تولیدکنندگان در یک سال گذشته با بیم و امید به آینده 

نگریسته اند و چشم انتظار تغییر در بازار.
تولید نوشت افزار ایرانی اسلامی نیز از این قاعده مستثنی 
نبوده و با توجه به تعطیلی مدارس، روزگار تلخ تری را تجربه 
کرد. نوشت افزار ایرانی اسلامی که قریب به یک دهه است 
فعالیت خود را آغاز کرده، طی سال های گذشته توانسته 

است نظر مخاطبان را به خود جلب کرده و در سبد خانواده ها 
جای بگیرد. تولیدکنندگان این حوزه طی سال های اخیر 
با مشکلات ریز و درشتی دست و پنجه نرم کرده و از سر 
گذرانده اند، اما یک سال گذشته با شیوع کرونا، بازار آنها از 
سکه افتاد. برخی از تولیدکنندگان بر این باورند سیاست های 
برای  را  کار  مدارس،  بازگشایی  قبال  در  دولت  نامشخص 
آنها سخت تر هم کرده و آنها قادر به برنامه ریزی برای آینده 
نبوده اند. خبرهای ضد و نقیض در این رابطه سبب شد تا 
بازار برای سفارش محصولات جدید دست نگاه دارد و در 
نهایت، این تولیدکنندگان بودند که باید ظرفیت تولید خود 
را کاهش می دادند. در کنار این، باید از افزایش بی سابقه 
ملزومات تولید از جمله کاغذ نیز یاد کرد که گاه تا بندی 
600هزارتومان نیز پیش رفت. محمد یقینی- مدیرعامل مجمع 

نوشت افزار ایرانی اسلامی با اشاره به شرایط تولیدکنندگان 
و فعالان این حوزه در سال جاری گفت: سال جاری تحت 
تأثیر شیوع ویروس کرونا برای همه صنایع و کسب و کارها 
مشکلات خاصی ایجاد شد. نوشت افزار نیز به دلیل تعطیلی 
مدارس تحت تأثیر شیوع کرونا، از جمله صنایعی بود که 
از این قضیه آسیب خورد.  وی ادامه داد: تولید نوشت افزار 
تحت این شرایط به یک سوم و گاه در برخی از حوزه ها و 
اقلام به یک چهارم کاهش پیدا کرد. در برخی از اقلام مانند 
جامدادی و کیف این میزان حتی به یک دهم کاهش نیز 
رسید. برخی از تولیدکنندگان دیگر تولید نداشتند و تعداد 
زیادی از فعالان به ویژه در حوزه تولید کیف وارد تولید ماسک 
شدند. مدیرعامل مجمع نوشت افزار ایرانی اسلامی با بیان 
اینکه آسیب های وارد شده به این حوزه جدی بود، یادآور 
شد: سیاست ها در رابطه با باز یا بسته بودن مدارس نیز در 
چنین شرایطی خیلی روشن نبود و همین امر، کار را برای 
تولیدکنندگان و برنامه ریزی سخت تر کرد، اما به هر شکلی که 

بود در این مدت کار ادامه پیدا کرد.

کارناوال شادی از ما بهتران!
لنز

کوتاه از فرهنگ

جهان سینما

فیلمی از نسل کشی بوسنی جایزه اول جشنواره میامی را برد
فیلم یاسمیلا ژبانیچ که برمبنای رویدادهای 
واقعی نسل کشی در سربرنیتسا ساخته 
شده است جایزه اصلی جشنواره فیلم 
آیدا؟«  می روی  »کجا  برد.  را  میامی 
اصلی  جایزه  ژبانیچ  یاسیملا  ساخته 
جشنواره فیلم میامی به ارزش ۲۵هزاردلار 
را برای غنا و طنین آینده سینما از آن خود کرد.

»نیستن« از مهاجرت می گوید
علی میانجی- کارگردان فیلم کوتاه »نیستن« که هم اکنون 

همراه با بسته فیلم کوتاه »۱۰۸ دقیقه از یک 
قرن« روی پرده سینماهای »هنروتجربه« 
پیرمردی  درباره  »نیستن«  گفت:  است، 
است که تلاش می کند ایران زنده بماند 
میان  این  در  کند،  زندگی  آن  کنار  در  و 

دختری در تلاش است که به هر طریقی، پولی 
را جمع آوری کرده تا از ایران برود.

آمادگی »چرخه« برای حضور در جشنواره های بین المللی
پیمان شاه محمدی- پخش کننده و مدیر امور بین 
المللی فیلم کوتاه »چرخه« به کارگردانی وحید 
رابودان و محصول انجمن سینمای جوانان 
ایران درباره این فیلم گفت: فیلم کوتاه »چرخه« 
قرار است کار پخش و توزیع بین المللی خود را 

به طور رسمی و مستقل آغاز کند.

حضور ۲ فیلم از ایران در جشنواره دهلی نو
کارگردانی  به  شب«  آن  »قطار  فیلم های 

حمیدرضا قطبی و »سینما شهر قصه« به 
کارگردانی کیوان علی محمدی و علی اکبر 
جشنواره  رقابتی  بخش  در  حیدری 
بین المللی فیلم دهلی نو کشور هندوستان 

به نمایش در می آیند.

سال 99؛ سال تلخ تولیدکنندگان نوشت افزار

کرونا تولید لوازم التحریر را به یک سوم کاهش داد

جبار آذین

  نویسنده و منتقد
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ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »فرهاد هژیر«

 - پیشکسوت فقید بسکتبال - را گرامی می دارد

به جرات می توانم اذعان کنم، طی قریب به بیست ماه که از 
تحولات در  فدراسیون کشتی سپری می شود نگارنده تنها دو 
یا سه مرتبه آن هم در ابتدای حضور علیرضا دبیر در فدراسیون 
کشتی حضور پیدا کردم. آن موارد معدود به واسطه ارزیابی اوضاع 
و اینکه آیا می توان با کادر فعلی به آینده امیدوار بود انجام گرفت. 
البته بعدها با شیوع ویروس کرونا و تعطیلی فعالیت های ورزشی 
از جمله کشتی، رفت و آمدها به کلی منقطع و فاصله همراه 
بود طولانی مدت بین کارشناسان و نقادان و فدراسیون افتاد. 
بگذریم از اینکه بادمجان دور قاب چین ها و فرصت جویان به هر 
بهانه ای خود را به خانه کشتی می رسانیدند اما راه های سلوک 

سابقه  با  نویسان  کشتی  با 
همچنان مسدود بود. تا اینکه 
اندرکاران  دست  یافتیم  اطلاع 
را  فدراسیون اخیرا سامانه ای 
جامع  »سامانه  عنوان  تحت 
مصرا  و  تعریف  خبرنگاران« 
خبرنگاران  نام  ثبت  خواهان 
کشتی با پرداخت حق عضویت 
در این سامانه شده اند. جای 
از چند  تعحب است که پس 
کشتی  کنار  در  حضور  دهه 
تازه  باید  نویسی  کشتی  و 
پرداخت  با  و  معرفی  را  خود 
شناسایی  کارت  عضویت  حق 

بگیریم!
کشتی در این سرزمین قدمت 
چند هزار ساله دارد. با احیای 
بازی های المپیک ما توانستیم 
رسما از سال ۱۹۴۸ لندن پای 
بگذاریم.  رقابت ها  میدان  در 
در آن روزگار و حتی دهه های 
بعد به دلیل محدودیت چاپ 
و نشر و نوپا بودن رسانه های 
تبلیغاتی  امکانات  گروهی، 
این  نداشت.  وجود  کافی 
وضعیت با اندکی تغییر کم و 
بیش در سال های ابتدایی پس 
از انقلاب نیز جریان داشت تا 
رسانه های  گسترش  با  اینکه 
دیداری و شنیداری در سرتاسر 
جهان و ایران، افزایش چاپ و 
نشر هفته نامه ها و روزنامه ها، 
انعکاس  و  تبلیغات  ضرورت 

اخبار و اطلاعات رشته های مختلف ورزش خصوصا کشتی در مقام 
ورزش اول ایران، بیش از پیش احساس شد. بر همین اساس؛ 
نه تنها هفته نامه های با سابقه قدیمی و معدود کارشناسان و 
گزارشگران پیشین جایگاه و اعتبار ویژه ای پیدا کردند، بلکه سال به 
سال بر تعداد نشریات و خبرنگاران حوزه کشتی و کشتی نویسان 
افزوده شد. نخستین مسئول فدراسیونی که نیاز همگرایی رسانه ها 
و کشتی نویسان با فدراسیون را به طور جدی درک کرد، محمدرضا 
طالقانی بود که در دوران نایب رئیسی و سپس ریاست بر فدراسیون 
در این امر اهتمام ویژه به خرج داد. وی با استقلال و تقویت روابط 
عمومی فدراسیون تلاش کرد همگام با شرایط روز و نیازهای آن 
زمان ورزش اول، نه تنها اعتبار ویژه ای به رسانه ها و کشتی نویسان 
بدهد بلکه ظرفیت و تعامل خود با کشتی نویسان را دو چندان کرد. 

جمله منسوب به وی که گفته بود »از کشتی بنویسید ولو اینکه از 
برنامه های من و فدراسیون انتقاد کرده باشید، در هر صورت بازهم 
کشتی مطرح می شود« معروف است. سیروس پور نیز در طول 
دوران نسبتا کوتاه مسئولیت خود به این مهم توجه کرد، تعامل 
امیر خادم و خطیب با رسانه ها در حد انتظار نبود. خصوصا مرحوم 
خطیب با وجود تلاش فراوان در دوران سرپرستی، هرگز نتوانست 
رابطه خوبی با کشتی نویسان ایجاد کند. دوران اوج همگرایی 
اهالی رسانه با حضور یزدانی خرم در کشتی رقم خورد و به اعتقاد 

بسیاری این همراهی در طول تاریخ کشتی منحصر به فرد بود.
با حضور رسول خادم در راس فدراسیون کشتی، کمیته روابط 
عمومی تبدیل به واحد شد و رفته رفته مجرای ارتباط کشتی 
نویسان با فدراسیون به حدی باریک شد که تنها عده خاصی امکان 
گذر از آن را داشتند. بها دادن به عده ای خاص و رها کردن بقیه، 
شکاف ها را بیشتر و دودستگی ها را فزونی بخشید.  زمان دبیر 
همان واحد روابط عمومی نیز از میان برداشته شد و کمیته ای که 
باید یکی از ارکان اصلی فدراسیون باشد به یک نفر در حد مسئول 
درج اخبار در سایت تنزل پیدا کرد! دبیر از همان ابتدا با آوردن افراد 
ناشناس خارج از جامعه کشتی به عنوان مسئول روابط عمومی 
در مسیر غلط گام برداشت به 
طوری که نه توانست به اهداف 
و  کند  پیدا  دست  نظر  مورد 
پیاپی  مسئولان  داد  اجازه  نه 
با  لازم  تعامل  روابط عمومی، 
اهالی رسانه ایجاد کنند. وی با 
بر عهده گرفتن ریاست کمیته 
انتخابات  برگزاری  و  رسانه 
فرمایشی اعضای آن، عملا بر 
امکان استقلال این جمع خط 

بطلان کشید.
ایضا  و  کنونی  فدراسیون  در 
تفاوتی  اخیر  شده  ارائه  طرح 
و  باسابقه  بین کشتی نویسان 
کسانی که باری به هر جهت 
و بنا به ضرورت در این برهه 
خاص گریزی به اخبار کشتی 
می زنند وجود ندارد. مسئولان 
فدراسیون به جای ارج نهادن 
که  کسانی  شان  و  جایگاه  بر 
جهت  در  متمادی  سالیان 
کشتی  بزرگداشت  و  تبلیغ 
در  را  عمری  و  برداشته  گام 
اند تلاش  راه صرف کرده  این 
دارد با ریختن ریز و درشت در 
یک ظرف، جای اینکه حرمت 
و احترام بزرگان را حفظ کند، 
به طریق مورد نظر آنان را نیز 

پایین بکشد.
فارغ  خرم  یزدانی  و  طالقانی 
کشتی  سیاسی،  ایده های  از 
و  منتقد  از  اعم  نویسان 
در  و  خود  همراه  را  غیرمنتقد 
کنار فدراسیون تصور می کردند. شگفتا که گوش شکسته هایی که 
در برهه ای از زمان در مسیر سیاست گام برداشته اند علاقه وافر 
دارند تا خبرنگاران حوزه کشتی و کشتی نویسان را تحت فرمان 
خود داشته باشند. بدیهی است این نگاه و تصور اگرچه ممکن 
است در کوتاه مدت عده ای از عناصر خاص را تحت تاثیر قرار دهد 

اما در نهایت راه به جایی نخواهد برد.
تجربه طولانی مدت در عرصه نویسندگی و همراهی با کشتی، 
درس های زیادی به شاگرد کوچک این مکتب آموخته که بداند 
این راه که دوستان می روند به ترکستان ختم خواهد شد. شاید 
بتوان با برخی طرح های آبکی عده ای را که دوغ و دوشاب برای 
آنان تفاوتی ندارد جذب کرد اما نمی شود با چنین مشی و سلوکی 

دل ها را به دست آورد.

سرمربی تیم هندبال بانوان سپاهان با این اشاره که 
اخلاق مهم ترین عامل پیشرفت ورزش است گفت: 
عامل  ترین  مهم  و  است  بزرگی  باشگاه  سپاهان 
موفقیت آن نیز اخلاق ورزشی است، برای سپاهان 
اخلاق و نظم تیمی، از اهمیت ویژه ای برخوردار می 

باشد.
فاطمه محمدخانی سرمربی تیم هندبال بانوان فولاد 
مبارکه سپاهان در گفتگو با روابط عمومی این باشگاه 
گفت: به دلیل شیوع بیماری کووید ۱۹ شرایط تیم ها 
در لیگ برتر هندبال سخت بود و در فصلی که پشت 
دلیل  به  مبارکه سپاهان  فولاد  تیم  گذاشتیم  سر 
داشتن انگیزه بالا برای کسب عناوین بالای جدول، 
اولین تیمی بود که با رعایت تمامی پروتکل های 

بهداشتی، پیش از فصل تمرینات خود را آغاز کرد.
وی افزود: در فصلی که گذشت با توجه به بزرگی 
نام سپاهان، سعی داشتیم از بازیکنان ملی پوش 
و جوانی که تابع اخلاق و رفتار حرفه  ای هستند 

استفاده کنیم.
سرمربی تیم هندبال بانوان سپاهان گفت: اولین 
دیدار ما در لیگ برتر با تیم اشتهاد سازه مشهد قهرمان 

فصل گذشته این رقابت ها بود.
وی افزود: با توجه به اینکه ساختار اصلی اشتهاد سازه 
را بازیکنان ملی پوش تشکیل می دهد، آن ها موفق 
شده بودند در ۵ فصل اخیر مقام قهرمانی لیگ برتر 

را کسب کنند.
محمد خانی تصریح کرد: متاسفانه پیش از این دیدار 
تست کرونای ۷ بازیکن و یکی از مربیان ما مثبت 
شد و نتوانستیم در این دیدار حساس از وجود آن ها 
استفاده کنیم، ولی با وجود نبود این بازیکنان فقط 
با اختلاف ۲ گل نتیجه را به حریف واگذار کردیم، اما 

در ادامه فصل تمام دیدار های خود را پیروز شدیم.
سرمربی تیم هندبال سپاهان  ادامه داد: در مرحله 
نیمه نهایی لیگ به دلیل خستگی بازیکنان و کم 
تجربگی، بازی را واگذار کردیم، اما در دیدار رده بندی 

بازیکنان ما با اتحاد و انسجام و آمادگی بهتری پیروز 
میدان شدند و موفق به کسب مقام سومی لیگ برتر 

هندبال بانوان کشور شدیم.
وی افزود: با توجه به پتانسیل سپاهان، انشاءاالله در 
فصل آینده با برنامه ریزی خوبی که انجام خواهد شد، 
به یقین هندبال سپاهان شاهد موفقیت های فراوانی 

خواهد بود.
سرمربی تیم هندبال بانوان سپاهان گفت: با توجه به 
سرمایه گذاری خوب سپاهان در رده های سنی پایه، 
توانستیم فصل گذشته با استفاده از این بازیکنان مقام 
نایب قهرمانی در رده جوانان و سومی لیگ برتر کشور 

را کسب کنیم.
وی افزود: سپاهان تنها باشگاهی است که در رده های 
سنی خود سرمایه گذاری خوبی داشته است و در 
هندبال نیز از سال ۹۲ با برنامه ریزی هایی که در 
این باشگاه انجام شده است، بازیکنان خوبی در این 
باشگاه پرورش یافته اند و حاصل این سرمایه گزاری 
کسب مقام سومی سپاهان در لیگ برتر پس از ۱۲ 

سال بود.
سرمربی تیم هندبال بانوان سپاهان ادامه داد: رده های 
سنی، اصل و ستون یک باشگاه بشمار می آیند و اگر 
برنامه ریزی مناسبی برای آن ها شود، می توانند در 
آینده حرف های زیادی برای گفتن داشته باشند، و 
به جرات می توان گفت سپاهان تنها باشگاهی است 
که سرمایه گذاری خوبی روی بازیکنان رده های سنی 
و مربیان جوان داشته است و نتیجه آن را با کسب 

موفقیت های اخیر مشاهده می کنیم.
محمدخانی گفت: سپاهان تنها باشگاهی است که 
تمرین  در محل  آن  قهرمانی  مدیران  و  مدیرعامل 
تیم های بانوان حاظر می شوند و به بازیکنان انگیزه 

می دهند.
سرمربی تیم هندبال بانوان فولاد مبارکه سپاهان 
هندبال  خانواده  از  عضوی  عنوان  به  من  گفت: 
کشور که سال ها بازیکن و مربی هندبال بوده افزود، 
ایران  برای تمام هندبالیست های  می توانم بگویم 
حضور در باشگاه سپاهان یک آرزو است و بار ها از 
من خواسته اند حتی برای یک ساعت در تمرینات 
سپاهان حاظر شوند و تست بدهند، این موضوع 

نشان دهنده بزرگی باشگاه است. 
وی در پایان اظهار داشت: بزرگی سپاهان وابسته به 
مدیران بزرگ این باشگاه و برنامه ریزی های اصولی 

است.

اندرحکایت نحوه تعامل فدراسیون با کشتی نویسان؛

این راه به ترکستان ختم خواهد شد!
»سرمربی هندبال بانوان سپاهان« در گفت و گو با  »دنیای هوادار« مطرح کرد:

»اخلاق« مهم ترین عامل پیشرفت 

داستان جلددیدگاه

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

زنده یاد »حسین حصاری«، از قدیمی ترین 

و با سابقه ترین کشتی نویسان ایران

در فدراسیون کنونی و ایضا طرح ارائه شده اخیر تفاوتی 
بین کشتی نویسان باسابقه و کسانی که باری به هر جهت و 
بنا به ضرورت در این برهه خاص گریزی به اخبار کشتی می 
زنند وجود ندارد. مسئولان فدراسیون به جای ارج نهادن 
بر جایگاه و شان کسانی که سالیان متمادی در جهت تبلیغ 
و بزرگداشت کشتی گام برداشته و عمری را در این راه صرف 
کرده اند تلاش دارد با ریختن ریز و درشت در یک ظرف، 
جای اینکه حرمت و احترام بزرگان را حفظ کند، به طریق 

مورد نظر آنان را نیز پایین بکشد.

سرمربی تیم هندبال بانوان فولاد مبارکه سپاهان گفت: من به عنوان عضوی از خانواده 
هندبال کشور که سال ها بازیکن و مربی هندبال بوده افزود، می توانم بگویم برای تمام 
هندبالیست های ایران حضور در باشگاه سپاهان یک آرزو است و بار ها از من خواسته 
اند حتی برای یک ساعت در تمرینات سپاهان حاظر شوند و تست بدهند، این موضوع 

نشان دهنده بزرگی باشگاه است. 
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »فتح الله فتحی« ورزشی

- پیشکسوت فقید مطبوعات ورزشی - را گرامی می دارد

ندا شهسواری هم از مسابقات جهانی تنیس روی میز حذف شد
دیگر ملی پوش تنیس روی میز زنان ایران با شکست در اولین مسابقه 

خود از رقابت های جهانی انتخابی المپبک حذف شد. در ادامه 
رقابت های جهانی تنیس روی میز انتخابی المپیک روز یکشنبه 

دور  از  ترکیه  از  ورزشکاری  مقابل  شکست  با  شهسواری  ندا 
رقابت ها کنار رفت.

نسیمه غلامی: لژیونری تجربه خوبی بود
کاپیتان تیم ملی فوتسال زنان ایران که به تیم الفتات کویت پیوسته، 

با این تیم به عنوان نایب قهرمانی دست پیدا کرد. وی به حضور در 
الفتات کویت اشاره و بیان کرد: برای اولین بار لژیونر شدم که تجربه 

خیلی جدیدی بود. سختی ها و شیرینی های خود را داشت اما برایم 
متفاوت و خوب بود.

پیمان اکبری: بازی انفرادی را دوست ندارم
پیمان اکبری پس از شکست۳ بر صفر شاگردانش مقابل فولاد سیرجان 

گفت: می توانستیم با حساب تر بازی کنیم و تفکرانه بازی را جلو ببریم.
او ادامه داد: بازی انفرادی شده بود که من به هیچ عنوان این نوع بازی 

را دوست ندارم و اگر به این مرحله رسیدیم به دلیل کارتیمی بوده و 
تیم من روی یک نفر نمی چرخرد.

پیروزی آویژه مقابل جوانان بسکتبال ایران
تیم بسکتبال آویژه صنعت مشهد مقابل تیم کوچین آمل به پیروزی دست 

یافت. یک شنبه- ۲۴ اسفند ۱۳۹۹ در ادامه رقابت های مرحله نخست 
پلی آف لیگ برتر بسکتبال مردان ایران، تیم آویژه صنعت پارسال 

مشهد با کسب پیروزی مقابل تیم کوچین آمل )جوانان ۲۰۲۰ ایران(، 
تکلیف تیم صعودکننده به دور بعد را به بازی سوم  کشاند.

خوشخبر: کاپیتان و لژیونرها به اردوی اول تیم ملی نخواهند رسید
سرپرست تیم  ملی والیبال ایران می گوید: تمامی لژیونرهای ایران به اردوی 

اول تیم ملی نخواهند رسید و این موضوع فقط مختص به سعید 
معروف نخواهد بود. اردوی اول تیم ملی والیبال درحالی آغاز 

می شود که بسیاری از ملی پوشان لژیونر ایران که برای تیم های 
خارجی بازی می کنند درگیر لیگ داخلی خود هستند.

شروع قدرتمند یاران سعید معروف در لیگ چین
در دور اول لیگ والیبال چین تیم بایک موتور پکن با حضور 

کاپیتان تیم ملی ایران موفق شد با نتیجه ۳ بر صفر به طور 
قاطعانه پیروز شود. این مسابقات در دو گروه A و B در 

حال برگزاری است که یاران سعید معروف در گروه A این 
رقابت ها قرار گرفته اند.

انجام تست دوپینگ در انتخابی تیم های ملی کشتی نوجوانان و جوانان
آ.رقابت های انتخابی تیم های ملی کشتی فرنگی نوجوانان و جوانان به 

ترتیب روزهای۱۶و۱۷،۲۰ و۲۱فروردین۱۴۰۰ درسنندج، رقابت های 
انتخابی تیم ملی کشتی آزاد نوجوانان روزهای۱۸ و ۱۹فروردین 

درمازندران و رقابت های انتخابی تیم ملی کشتی آزاد جوانان 
روزهای۲۲ و۲۳فروردین در تهران برگزار می شوند.

درخشش شاگردان هروی با قهرمانی کاراته وان ترکیه
تیم ملی کاراته مردان ایران با سرمربیگری سید شهرام هروی با کسب 

۲طلا و یک برنز بهترین عملکرد را در میان تمام تیم های شرکت 
کننده در رقابت های لیگ جهانی کاراته وان ۲۰۲۱ در استانبول 

ترکیه داشت. بعد از ایران، ترکیه با یک طلا و یک نقره در جایگاه 
دوم قرار گرفت.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

بر اساس تفاهم نامه ای که بین معاونت  فرهنگی اجتماعی 
هنرمندان  و موسسه  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون  وزارت 
پیشکسوت به امضا رسید هنرمندان عضو این موسسه می 
توانند از امکانات تفریحی ورزشی و رفاهی کارگران در سراسر 

کشور بهره مند شوند.
براساس مفاد این تفاهم نامه که روز گذشته در محل موسسه 
هنرمندان پیشکسوت با حضور دکتر صادقی فر معاون وزارت 

کار و دکتر سید مجتبی حسینی، معاون امور هنری وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی و رئیس هیات امنای موسسه، به 
امضای آقایان فرزاد حیدری مدیرکل ورزش کارگران و دبیر 
هیات امنای مجموعه های ورزشی و تفریحی کارگران و 
نیکنام حسینی مدیرعامل موسسه هنرمندان پیشکسوت 
رسید بعد از این هنرمندان پیشکسوت می توانند از مجموعه 
های رفاهی و اقامتی و همچنین ورزشی کارگران در سراسر 

کشور بهره مند شود.
رفاه  و  کار  تعاون  وزارت  دارد که  تاکید  نامه  تفاهم  این 
اجتماعی در راستای مسئولیت های فرهنگی و اجتماعی 
به ویژه جامعه  اقشار  از همه  را  خود حمایت های لازم 
هنرمندان پیشکسوت که تاثیر زیادی بر فرهنگ جامعه 
داشته و دارند به عمل می آورد و امید است که بزرگان 
عرصه هنر سینما و تئاتر و خانواده های بزرگوار این عزیزان 
از مجموعه های موجود کارگران بهره لازم را در جهت شور و 

نشاط و تندرستی خود ببرند.
وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی دارای ٢٧0 مجموعه و 
فضای ورزشی در سراسر کشور است و همچنین دارای 5 
مجموعه رفاهی و اقامتی نیز در مشهد مقدس، سنگاچین 
بندر انزلی، مهدیشهر سمنان، سنندج و حاشیه دریاچه زریوار 

و قم می باشد.

سرمربی پیشین تیم ملی فوتبال ایران می گوید از دست 
رفتن میزبانی ها در چند سال اخیر به علت تنهایی ایران در 

آسیا است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، همایون شاهرخی- 
سرمربی پیشین تیم ملی فوتبال ایران درباره انتخاب بحرین 
به عنوان میزبان بازی های گروه سوم انتخابی جام جهانی 
و شرایط دشوار تیم ملی برای صعود از این مرحله در منامه 
گفت: انتخاب بحرین به عنوان میزبان این گروه، تنهایی 

ایران را نشان می دهد. AFC هر ادله ای هم داشته باشد، ما 
الان باید در بحرین به میدان برویم.

ایران و  او درباره آب و هوای متفاوت بحرین نسبت به 
کاهش کیفیت بازیکنان تیم ملی در هوای گرم و شرجی در 
این کشور گفت: این موضوع برای بحرینی ها خوب است اما 
شرایط جوی آن جا متفاوت از تهران، تبریز و اصفهان است. 
بازیکنان ما در این شرایط کم می آورند. برای این موضوع باید 
آماده شویم چرا که حساب تیم ملی از باشگاه ها جدا است. 
من تفاوت ها را لمس کرده ام. قهرمانی یک تیم باشگاهی 
در آسیا مانند حضور در جام جهانی نیست. نتیجه این که 
فدراسیون فوتبال و باشگاه ها باید زمانی را برای برگزاری 
اردوی بلند مدت به تیم ملی بدهند تا این تیم هماهنگی 

خود را افزایش دهد.
سرمربی پیشین تیم ملی گفت: اگر در تیم ملی هماهنگی 
لازم ایجاد نشود، لژیونرها هم به حاشیه می روند. تیمی 
موفق است که به معنای واقعی تیم باشد. این موضوع 

مستلزم برگزاری تمرینات و هماهنگی زیاد است.
برخی  اظهارات  برخلاف  این که  به  در واکنش  شاهرخی 
در  اما  است  آسیا  قدرت های  جزو  ایران  که  کارشناسان 
سال های گذشته ایران توفیقی مقابل عراق نداشته است، 
اظهار کرد: عراق از نظر فیزیولوژیکی مانند ما ایران است. فقط 
آن ها عربی حرف می زنند، تیم ملی ایران فارسی. منظورم این 
است که بازی عراق و ایران همیشه سخت بوده، هست و 

خواهد بود؛ اما حساب عراق از بحرین جدا است.

براساس امضای یک تفاهم نامه؛

هنرمندان پیشکسوت از مجموعه های ورزشی و رفاهی کارگران بهره مند می شوند

شاهرخی: 

ایران در آسیا تنهاست

مکث

مستطیل سبز

جهان فوتبال

اورساتو داور بازی چلسی - اتلتیکومادرید شد
اتحادیه فوتبال اروپا اسامی داوران دو بازی پایانی 
دور برگشت مرحله یک هشتم نهایی لیگ 
قهرمانان اروپا که چهارشنبه شب به صورت 
همزمان از ساعت ٢3:30 به وقت تهران 
برگزار می شوند را اعلام کرد.بر این اساس، 
دانیله اورساتو ایتالیایی به همراه هموطنان 
مصاف  لندن  استمفوردبریج  ورزشگاه  در  خود 

خانگی چلسی برابر اتلتیکومادرید را سوت می زند.

منتفی شدن انتقال هافبک ۱۸ساله بارسلونا به 
منچستر سیتی

آکادمی  جوان  بازیکن  مدیربرنامه های 
باشگاه بارسلونا از منتفی شدن انتقال این 
بازیکن به منچسترسیتی خبر داد و دلیل آن 

را هم برای خبرنگاران تشریح کرد.

تابستانی  خریدهای  فهرست  در  حسینی  مجید 
آاکِ یونان

سیدمجید حسینی- مدافع ایرانی که در فصل 
جاری سوپرلیگ ترکیه نتوانست فرصت بازی 
چندانی در ترابزون اسپور پیدا کند مورد توجه 

تیم آاکِ یونان قرار گرفته است.

بازی  روی  غیرفوتبالی  اتفاقات  پوچتینو: 
تأثیر گذاشت

سرمربی تیم فوتبال پاری سن ژرمن می گوید 
اتفاقات غیرفوتبالی روی بازی تیمش در 
نیمه دوم دیدار مقابل نانت تأثیر گذاشته 

است.

مهدی صالحی

 خبرنگار
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